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Nový film Andělé všedního dne režisérky Alice Nellis jde do kin už zítra. PROFIMEDIA.CZ

Hledá se
nový hlas
do tramvají
Umíte říct: Vyzýváme cestu-
jící se psem bez náhubku,
aby vystoupili? Přihlaste se
do soutěže. STRANA 7

www.olympia-centrum.cz
/ olympiabrno

inzerce

Erotická
pohádka
míří do Brna
Už příští týden se koná fes-
tival krátkých filmů Brněn-
ská šestnáctka, je to jeho
55. ročník. STRANA 11

20
Veverské Knínice 2

21

inzerce

Co nás
čeká po
volbách
Volby. Jsou už o víkendu. Anketa. Ptali
jsme se stran, co pro Brno udělají STRANY 2 až 6
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1. Podporuje správné zákony – ve
prospěchnašeho regionu, naší země
a jejich občanů, odmítá jakékoliv an-
tisociální zákony jdoucím proti nor-
málním lidem, proti rodinám s dět-
mi, seniorům a důstojnému životu
hendikepovaných občanů.

2. Poctivě pracuje – chápe svo-
ji práci jako službu veřejnosti. U
Ivo Bárka máte vždy jistotu rady
a pomoci. Pomáhá všem, i napříč
politickým spektrem. Pomáhá také
neziskovým organizacím, hasičům
nebo sportovním oddílům. Pomáhá
jednotlivcům řešit jejich vážné život-
ní problémy.

3. Má velké zkušenosti – pracuje ve
veřejných funkcí řadu let. V Senátu
je uznávanou osobností. Zná proto
své kompetence i reálné možnosti.
A řádně je využívá ve prospěch re-
gionu. Rovněž zodpovědně pracuje

na komunální úrovni. Velmi dobře
spolupracuje s Jihomoravským kra-
jem v rámci regionálních témat.

4. Velmi pomáhá s konkrétními pro-
jekty–podporuje rozvoj venkova,ob-
cím s projekty do životního prostředí,
podporuje realizace vodovodů, kana-
lizací, vodních nádrží a energetických
úspor budov. Pomáhá s dotacemi na
tytoprojekty.Má jasnévýsledky.Chce
v tom pokračovat s ohledem na nut-
nost dokončit rozpracované projekty
a také na novou inanční perspektivu
EU 2014-2020.

5. Bojuje s nezaměstnaností v re-
gionu – podporou projektů a s tím
souvisejících dotací pomáhá udržet
a vytvářet pracovnímísta, investorům
nabízí možnosti podnikání v našem
regionu, podporuje místní zaměstna-
vatele a pomáhá jim v čerpání evrop-
ských fondů.Váží si lidí a jejichpráce.

6. Neslibuje modré z nebe a ví, co
dokáže změnit – Ivo Bárek je realis-
tou, neslibuje nereálné a nevydává
za předvolební tahák něco, co dáv-
no funguje. Prostě řádně a poctivě
pracuje.

7. Je výborným vyslancem svého
regionu v Praze – díky svému pří-
stupu a odbornému jednání výbor-
ně hájí zájmy svého regionu a po-
máhá v Praze řešit mnohé problémy
obcí a lidí v nich žijících.

8. Otevřel Senát pro lidi z regionu -
Ivo Bárek chce, aby Senát nebyl jen
komorou Parlamentu, ale také mís-
tem setkávání se občanů, studentů a
souborů, kteří rádi přijali jeho pozvání
do Senátu. A chce v tompokračovat i
nadále. Senát je přece všech občanů.

9. Nedělá z politiky kabaret
– politika je služba veřejnosti, zalo-
žená na odbornosti, koncepcích a
kompromisu. Ne jeviště emocí. Ivo
Bárek to dobře ví.

10. Ví, co trápí občany – nezaměst-
nanost, vysoké DPH např. na léky,
kojeneckou výživu či zdravotní
pomůcky, nadhodnocené náklady
staveb, nespravedlnost v jednání
exekutorů, otevírání se „nůžek“mezi
bohatými a chudými. Ivo Bárek toto
vnímá (a nejen toto) jako problém a
chce to změnit.

11. Prostě, co před šesti lety slíbil,
to v Senátu splnil!

10 + 1 dobrý důvod proč volit Ivo Bárka

Volte jistotu
Ing. Ivo Bárek
Váš senátor a kandidát do Senátu

Volební obvod č. 57 Vyškov, Brno-venkov
Volby do Senátu 10. a 11. 10. 2014

www.barek.cz

Zeptali jsme se líd-
rů šesti velkých
stran, jak by řešili
některé problémy.

Jaký programmajímenší stra-
ny? To se dočtete na straně 4.

1) Vlakové nádraží: zacho-
vat, přesunout, uspořádat
referendum?

2) Funkcionalistickou bu-
dovu přímo uprostřed
Mendlova náměstí: zbou-

rat, opravit, či rozšířit?

3) Parkování v centru
řešit: výstavbou parkova-
cích domů a podzemních
garáží v centru, výstavbou
záchytných parkovišť na
okraji města, či jinak?

4) Který z těchto projektů
je pro Brno nejzásadnější?
Výstavba velkéhoměstské-
ho okruhu, výstavba
Národního fotbalového
stadionu Za Lužánkami,
výstavba koncertní haly
Janáčkovo centrum, či jiný
projekt?

Petr Vokřál (ANO)
1) Zachovat
Naší priori-

tou je co nej-
rychleji roz-
hodnout. Ať
už bude zvole-
na jakákoli va-
rianta, stávají-
cí nádraží bu-
deme používat minimálně
dalších deset let, a proto je
nutné revitalizovat stávající
budovu nádraží a přilehlé
prostory.
2) Opravit
Podpoříme snahu majite-

lů nemovitosti, aby došlo ke
zkulturnění dominanty na
Mendlově náměstí. Zvážíme
případnou spoluúčast na ce-
lém projektu formou propo-
jení veřejného a soukromé-
ho sektoru.
3) Kombinace parkova-

cích domů v centru a záchyt-
ných parkovišť
Parkování v centru města

budeme řešit rezidenčními
kartami s tím, že budeme re-
gulovat automobilovou do-
pravu v centru města. Po
vzoru evropských měst vy-
budujeme fungující systém
P+R (zaparkuj a využij
MHD).
4) Velký městský okruh
Z nabízených variant je

dostavba velkého městské-
ho okruhu tou nejdůležitěj-
ší, zejména v okolí křižovat-
ky Hlinky v obou směrech.
Fungující infrastruktura je
klíčová, protože jen díky ní
má Brno šanci oslovit pří-
padné investory k umísťová-
ní sídel svých firem na úze-
mí města.

Roman Onderka (ČSSD)
1) Přesu-

nout
Obyva te l é

Brna si zaslou-
ží novémoder-
ní nádraží.
Jsem připra-
ven prosazo-
vat takový prů-
jezd brněnským železničním
uzlem, který budemít podpo-
ru investora, tedy státu. Pod-
pořím vítěznou variantu
„u řeky“ nebo „pod Petro-
vem“ – jinak se totiž nádraží
v Brně nepostaví.
2) Opravit
Oprava historické budovy

již odstartovala. Následovat
bude také rekonstrukce celé-
ho Mendlova náměstí. Koleje
se vrátí do původní trasy,
a uvolní tak místo pro park
v místě bývalé smyčky. Rodi-
če dětí gymnázia potěší nové
parkoviště typu kiss and ride.
3) Kombinací parkovacích

domů v centru a záchytných
parkovišť
S dopravou úzce souvisí

také problém s parkováním,
jak v centru, tak i na okraji
města nebo na sídlištích. Je
třeba odstartovat realizaci
dalších připravených projek-
tů jako parkovacího domu
v Panenské ulici nebo pod bu-
doucím Janáčkovým kultur-
ním centrem.
4) Velký městský okruh
Brno trápí zejména nad-

měrná doprava a s tím souvi-
sející průjezdnost města. Po
zprovoznění Královopolské-
ho tunelu je prioritou rozšíře-
ní úseku Žabovřeská. Přebu-
dovat se musí také další sou-

části Velkého městského
okruhu – křižovatky Rokyto-
va a Tomkovo náměstí.

František Vižďa (ODS)
1) Nechat na

odbornících
V jaké polo-

ze to bude ve
všech ohle-
dech nejlepší,
to nechám na
odbornících.
Důležité je,
aby se Brno stalo křižovatkou
evropských rychlovlaků. To
je náš cíl. Modernizace je pro-
středek.
2) Opravit
Určitě opravit, její majitel

už ostatně opravu chystá.
A my navíc chystáme rekon-
strukci Mendlova náměstí,
abychom lidem zjednodušili
přestupy mezi linkami MHD
a zároveň rozšířili plochu ze-
leně. Takže Mendlák bude
mnohem hezčí místo.
3) Kombinací parkovacích

domů v centru a záchytných
parkovišť
Přidal bych ještě systém re-

zidentního parkování pro
místní večer a přes noc. In-
spirovali jsme se ve Vídni, Po-
znani, Lipsku a v Praze. Vy-
brali jsme jen to, co funguje.
Navíc úpravou značení a sil-
nic může v Brně relativně
rychle vzniknout 16 tisíc no-
vých parkovacích míst.
4) Velký městský okruh
Teď se soustředíme na do-

stavbu okruhumezi křižovat-
kouHlinky aDobrovského tu-
nely. Každý den tam vznikají
zácpy. Na komplex za Lužán-
kami sháníme investora.

inzerce

VOLBY JSOU ZA ROHEM.
Brněnský automo-
todrom se tuto ne-
děli pokusí překo-
nat loňský rekord.
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Klára Liptáková (KDU-ČSL)
1) Přesunout
Jsme pro va-

riantu „u
řeky“. Všech-
ny ostatní al-
ternativy nebu-
dou připrave-
ny dřív než za
deset let a není
jakákoliv jistota, že EU bude
ještě v tomto horizontu
schopna a ochotna uhradit 85
procent investice, jako je
tomu dnes. Pak by pro Brno
platilo: Vybírali, vybírali, až
přebrali.

2) Nechat na vlastnících
Soubor tří budov v centru

Mendlova náměstí je dílem
stavitele Václava Dvořáka. Je
však v držení soukromých
vlastníků – fyzických i práv-
nických osob. Za stávajících
okolností mi připadá nevhod-
né spekulovat o tom, jestli by-
chom si přáli cizí majetek
zbourat, nebo přestavět.

3) Kombinací parkovacích
domů v centru a záchytných
parkovišť

Jsme pro rozumnou kombi-
naci. Odstavná parkoviště

s napojenímMHD, ale i parko-
vací domy v centru, s tím, že
parkovné bude nastaveno
tak, aby byl zájem zde parko-
vat. Chceme, aby centrum
města žilo. Ne, aby se obyvate-
lé přesunuli do obchodních
středisek na periferii.

4) Velký městský okruh
Čas je nejdražší hodnotou

každého z nás. V současnosti
je zprovozněna jen třetina tra-
sy. Je nutno se s plnýmnasaze-
ním věnovat přípravě stavby,
která je nejzdlouhavější eta-
pou a vyvíjet politický tlak na
přísun financí.

Jaroslav Kacer (TOP 09)
1) Zachovat
Jsme pro ná-

draží v centru,
avšak za klíčo-
vé považujeme
celkovou mo-
dernizaci želez-
ničního uzlu
Brno a jeho na-
pojení na vysokorychlostní tra-
tě. Jsme proto připraveni re-
spektovat odborné stanovisko
ministerstva dopravy, aby ko-
nečně došlo k realizaci.

2) Opravit
Tento objekt je rozdělen na

tři části a má několik vlastní-
ků. Jsme pro jeho rekonstruk-
ci. Případnou dostavbu objek-
tu bude ale potřeba projednat
s občany a institucemi v okolí
s ohledem na celkový výsled-
ný vzhled a funkčnost náměs-
tí.

3) Výstavbou záchytných
parkovišť na okraji města

Na dopravu je nutné pohlí-
žet komplexně. Systém park
& ride je jedním z dobrých
a fungujících řešení. Důleži-
tým krokem je atraktivní,
komfortní a ekologická hro-
madná doprava, díky níž
může dojít ke snížení potřeby
vybudování nových parkova-
cích míst.

4) Velký městský okruh
Vše je otázkou dostupných

finančních prostředků, aktu-
ální potřebnosti a v neposled-
ní řadě i diskuse. Jednou z pri-
orit může být velký městský
okruh či úprava okolí nádra-
ží, které minimálně dalších
deset let budeme využívat
v současné podobě a je nyní
opravdu tristní.

Jana Drápalová (SZ)
1) Referen-

dum
Jsme jedno-

značněpromo-
dernizaci ná-
draží v centru,
ale respektuje-
me, že o jeho
poloze mají
právo rozhodnout občané
v referendu. Výsledek referen-
da, který se stane závazný pro
všechny politiky, je asi jediná
cesta, jak ukončit mnohaleté
spory.

2) Opravit
I když některé návrhy pře-

stavby Mendlova náměstí po-
čítaly se zbouráním budovy,
v dnešní době už to není reál-
né. Objekt je v soukromém
vlastnictví a jeho majitelé jej
už opravují. Dovedeme si
představit, že při rozumně ře-
šené modernizaci dům na ná-
městí dobře zapadne.

3) Kombinací parkovacích
domů v centru a záchytných
parkovišť

Je třeba to řešit kombinací
různých opatření. Nové par-
kovací domy zatím zejí prázd-

notou a auta stejně parkují na
chodnících. Parkování v nich
je třeba zvýhodnit. Záchytná
parkoviště stavět už na do-
pravních uzlech. A hlavně
zlevnit MHD, aby lidé do cent-
ra jezdili autem co nejméně.

4) Velký městský okruh
Tyto tři projekty nelze ro-

zumně srovnávat. Městský
okruh staví stát, koncertní
halu město a její stavbu pod-
porujeme. Dostavba okruhu
je však důležitá, aby se na
Gajdošově a jiných ulicích
dalo dýchat. Za prioritu pova-
žujemehlavně dostavbu tram-
vaje k nemocnici v Bohuni-
cích. RADEK BABIČKA

inzerce

CO SLIBUJÍ POLITICI?
Volby

Kdy se volí: v pátek 10. října
od 14.00 do 22.00 a v sobotu
11. října od 8.00 do 14.00.

● Jak dopadly volby 2010:
ČSSD 30 % (19 zastupitelů)
ODS 22 % (14)
TOP 09 14 % (9)
KDU-ČSL 9 % (6)
KSČM 7 % (4)
SZ 6 % (3)
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BRNO
Komunální volby
10.–11. 10. 2014

Svobodné Brno
Štíhlá radnice
brno.svobodni.cz
www.svobodni.cz
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Chtějí vládnout
také. Co menší
strany Brňanům
slibují?

Názory největších favoritů vo-
leb jsme vám představili
v předvolebním dotazníku,
s čím jdou ale do voleb strany,
které budou podle průzkumu
agentury Median pro Českou
televizi útočit z druhé vlny?

Komunisté obha-
jují v zastupitel-
stvu čtyři místa
a vede je Helena
Sýkorová, která

zároveň kandiduje i do Sená-
tu. Brněnská KSČM považuje
za klíčové snížení nezaměst-
nanosti. „Vysoká nezaměstna-
nost je největším problémem
Brna. Chceme podporovat
rozvoj firem s podílem měst-
ského vlastnictví a vznik no-
vých zaměstnavatelských
subjektů vlastněných měs-

tem,“ plánuje Sýkorová. Ko-
munisté by také rádi změnili
strukturu odborného škol-
ství a programu rekvalifikací.
Rozdílně se staví k budouc-
nosti vlakového nádraží.
„Řada kandidátů podporuje
přesun, mně je z dostupných
informací bližší referendum,
v němž bych osobně hlasova-
la pro zachování nádraží
v současné poloze,“ říká.

Za černého koně
letošních voleb
mnozí považují
původně recesis-
tické uskupení

Žít Brno, které se rozhodlo
za podpory Pirátů vstoupit i
na politické kolbiště. Hnutí
mimo jiné patřilo mezi hlav-
ní iniciátory sběru podpisů
pod petici bojující za vypsání
referenda o poloze vlakové-

ho nádraží a již od vzniku
webu www.zitbrno.cz se za-
měřuje na kritiku současné-
ho vedení magistrátu. „Ne-
kompetentní vedení města
v čele s Romanem Onderkou
není schopno práce, koncepč-
ního uvažování, pohrdá obča-
ny, odborníky, není ochotno
inspirovat se v zahraničí
a soustřeďuje se pouze na
vlastní sebeprezentaci,“ říká
lídr kandidátkyMatěj Hollan.
Žít Brno by podle něj mohlo
přinést ve srovnání se součas-
nou politickou reprezentací
efektivnější spolupráci s ko-
merčním i neziskovým sekto-
rem a s aktivními občany.

Svobodné do
boje o zastupitel-
ské posty vede Ja-
kub Ježek. Liberál-
ní strana, která

tradičně cílí na minimalizaci
úřadů a maximalizaci občan-
ských svobod, si svou tvář za-
chovává i v komunální politi-
ce. Svědčí o tom mimo jiné
pohled Svobodných na pro-
blém nadměrného množství
automobilové dopravy v cent-
ru Brna. „Lidé do města i do
centra patří a s nimi i auta,
pokud je lidé preferují. Ne-
souhlasíme s dosavadní politi-
kou vytlačování aut z centra
a města. Lidé mají mít mož-
nost zvolit si jimi preferova-
ný druh dopravy a město
nemá žádný z nich prefero-
vat či vytlačovat,“ říká Ježek,
který za další problémy pova-
žuje například vyhlášky ome-
zující restaurační zahrádky
či účast na trzích a velké
množství městských bytů,
které nejsou nabízeny k od-
prodeji. RADEK BABIČKA

Témata menších stran:MHD
zdarma a také nezaměstnanost

Mykény
a střední
Evropa/
Počátky evropských
civilizací v době bronzové

Pavilon Anthropos
Pisárecká 5, Brno

15. 10. 2014 – 30. 8. 2015

www.mzm.cz

Mezinárodní výstava zaměřená
na období starší doby bronzové
před více než 3500 lety dokládá

vazby střední Evropy s antickými
civilizacemi ve středomoří.

inzerce

Co nabízejí další strany, které volíme v Brně

Chtějí vrátit Brnu jeho roli,
o městě se podle nich rozhodu-
je v Praze. Brno potřebuje špič-
kového architekta, více by
mělo být referend.

● Moravané pro Brno: Jako již
tradičně hrají na patriotskou
notu. „Brno za posledních
65 let kleslo z pozice jedineč-
ného zemského hlavního
města Moravy, které si samo-
správně rozhodovalo o svých
financích, na pozici obyčejné-
ho statutárního města, jež se
svých peněz marně domáhá
z Prahy. O velkých investicích
typu nádraží či dálnice do Víd-
ně se nerozhoduje v Brně, ale
v pražském centru,“ říká lídr
kandidátky Ondřej Hýsek a do-
dává, že jediným řešením, jak
tuto situaci napravit, je nevo-

lit brněnské pobočky pražských
stran.

● Starostové a nezávislí: Jsou
vedení Irenou Matonohovou,
která v minulých komunálních
volbách kandidovala jako jed-
nička za TOP 09. „S regionálním
vedením nechci mít už nic spo-
lečného. Byla jsem zděšená, jak
byly potírány opoziční názory
uvnitř strany,“ komentovala
letos v létě svůj politický pře-
stup pro MF Dnes. Pokud by se
do zastupitelstva dostala i tento-
krát, zaměřila by se na měst-
skou architekturu. „Před 11 lety
vládnoucí ODS nesmyslně zruši-
la úřad hlavního městského
architekta a s následky tohoto
kroku se potýkáme dodnes.
Brno potřebuje špičkového
architekta a jeho tým,“ myslí si.

● Úsvit: V loňských volbách do
Poslanecké sněmovny v Brně
těsně překročil pětiprocentní
hranici, v komunálních vol-
bách mu však průzkum příliš
šancí na zopakování tohoto
výsledku nedává. Manažer
Leoš Prokeš, který kandidátku
vede, však věří, že volební pro-
gram, slibující například MHD
pro důchodce zdarma,
zaujme dostatek Brňanů.
„Našimi prioritami je také
výstavba nových mateřských
škol, aby se do nich dostali
všichni tříletí a posílení roz-
počtu pro volnočasové aktivi-
ty školních dětí. Pro dospělé
je to pak posílení informova-
nosti o aktivitách města, díky
němuž by bylo možné význam-
ná rozhodnutí řešit formou
místních referend,“ doplňuje.



Bydlet v domku a mít posta-
ráno jak o dům tak i o sebe ?
Formóza je jedinečný pro-
jekt sestavy rodinných
domů kdy majitelé nebo
nájemci si společně zaměst-
návají své pracovníky a tím
si zajišťují pohodlí a nejsou
tak otroci svých nemovi-
tostí. Mít svého údržbáře
či uklízečku již není jen
doménou bohatých, ale do-
voluje si je již třetím rokem
i pět desítek obyvatel pro-
jektu Formóza.
V podstatě jde o bytový
dům kdy bytové jednotky
jsou situovány jako domky.
Majitelé jsou pak vlastníci
bytové jednotky s vlastnic-
kým právem bez jakéhoko-
liv omezení stejně jako by
vlastnili byt kdekoliv jinde.
Tyto bytové jednotky však
přináší komfort rodinné-
ho domku. Hlavním pro-
blémem proč lidé ve stáří
nemohou žít v rodinném
domě jsou schodiště, in-
vestice do oprav a údržby

a nutnost fyzicky dům udr-
žovat. V tomto projektu
tyto zátěže nejsou.

Bydlení pro náročné
Každý domek Formózy je
zcela jiný a originální. Ne-
jen, že má každý jinou stře-
chu, fasádu, okna i dveře,
každý má jiný i interiér. Při
projektu byl kladen důraz
na originalitu a u většiny
domků mohli do výběru
materiálů zasahovat i sami
budoucí vlastníci. K domku
náleží mimo jiné i předza-
hrádka a zahrádka a zále-
ží na každém zda na nich
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chce hospodařit. Domy jsou
nízkoenergetické a použité
materiály zaručují zdravé
bydlení. Při výstavbě byly
využity nejmodernější
technologie jako podlahové
topení, solární kolektory
a všechny domy jsou pří-
zemní bez jediného scho-
du. Celý objekt i park je
bezplatně pokrytý bezdrá-
tovým připojením k inter-
netu. Ke každému vstupu
je pohodlný příjezd vozem
pro případ stěhování, pře-
nášení nákupů a parkovací
místa jsou v blízkosti vstu-
pů. Pozemek má parkovou
úpravu se spoustou míst
k relaxaci.

Žádná omezení
Jelikož nejde o sociální či
státní zařízení a projekt
není podporován dotace-
mi, není zde žádné omeze-
ní. Ikdyž většina obyvatel
Formózy je ve věku 50-90
let, může zde bydlet tak-
řka kdokoliv. Také poplat-

ky za energie a služby zde
klienti nehradí na osobu
jak tomu bývá v různých
zařízeních, ale na bytovou
jednotku. Domky spadají
do dědického řízení a záleží
na dětech zda si nemovitost
nechají, pronajmou či pro-
dají.

Prostředí je důležité
Ne každý vyžaduje žít
ve městě a sdílet neustálý
shon, stres a hluk. Naopak,
velká část zájemců o byd-
lení vyhledává spíše klid
a přírodu. Projekt Formóza
se nachází jižně od Brna

v nádherném prostředí
pálavských vrchů a mu-
šovských jezer. Umístění
bylo vybráno tak, aby bylo
rychle a snadno dostupné
Brnu a zároveň bylo v klid-
ném prostředí s krásnou
přírodou. Z Brna tak cesta
vozem trvá maximálně 30
minut a integrovaná auto-
busová doprava do Brna je
každou hodinu. Nejbližším
městem je Mikulov vzdá-
lený jen 10 km a nabízí
nejen supermarkety, ale i
památky a bohaté kulturní
vyžití.

Osobní vlastnictví nebo
dlouhodobý pronájem
Zájemci mají na výběr žít
v dlouhodobém pronájmu
nebo zakoupit novostavbu
domku včetně pozemku
za nejnižší možnou cenu
na trhu. Vzhledem k atrak-
tivitě prostředí a originalitě
a nadčasovosti projektu jde
o velmi výhodnou investi-
ci do budoucna kdy je zde
předpoklad růst tržní ceny.
Majitelé jsou nezávislí, žijí
ve svém a potomkům pak
mohou zanechat trvalou
hodnotu perspektivnější
než starý panelákový byt.

Veškeré měsíční náklady jen
1965,- Kč !
Největší položka měsíčních
výdajích bývá právě za by-
dlení, proto je tato stavba
projektována tak, aby mě-
síční náklady na energie
a služby byly velmi nízké.
Domky jsou vytápěné te-
pelným čerpadlem, což při-
náší komfort podlahového
topení a žádné komíny tedy
žádný kouř a zejména pak
nejnižší náklady na teplo
a ohřev TUV. V případě za-
koupení domku do osobní-
ho vlastnictví ve Formóze
jsou náklady pouze 1965,-
Kč měsíčně a to včetně
všech energií, internetu
a služeb správce a hospo-
dyně ! V případě zakoupení
menšího domku do OV je
cena od 1,3 mil Kč a pro ješ-
tě náročnější zájemce jsou
ve Formóze jsou i výrazně
prostornější domky.

Dlouhodobý pronájem
Ne každý zájemce o toto
bydlení má finanční pro-
středky na pořízení své-
ho bydlení, proto jsou
ve Formóze domky určené
k dlouhodobému pronájmu
o které je také velký zájem.
Měsíční nájemné pak činí
6400,- Kč což je u novostav-
by domku s pozemkem jin-

de nemyslitelné. Ve Formó-
ze tak mohou žít i senioři
s nízkou či průměrnou výší
důchodu a pobírají příspě-
vek na bydlení.

Služby správce, hospodyně
a pečovatelky
Mít vlastního údržbáře
a uklízečku si může dovolit
jen málokdo. Pokud se však
o tyto náklady podělí maji-
telé čtyřiceti domků, jsou
náklady minimální. Jde
zejména o správu a údrž-
bu celého areálu, opravy
a úklid v domácnostech, do-
náška jídel, nákupy, atd..
Technický správce se stará
nejen o údržbu celého are-
álu, ale také o technickou
údržbu bytových jednotek.
Provádí pravidelné nákupy,
poštovní služby i převoz
obyvatel. Hospodyně udr-
žuje čistotu nebytových
prostor a dvakrát měsíčně
bezplatně uklízí v dom-
cích. Služby profesionální
pečovatelky ulehčí život
obyvatelům Formózy a to
nejen těm, kteří pomoc po-
třebují dlouhodobě a pravi-
delně, ale i ostatním v pří-
padě krátkodobé nemoci či
úrazu.

Formózu využívají i mladší
ročníky
Tuto nabídku bydlení ne-
využívají jen senioři, ale
také pracující a podnika-
telé. Doba, kdy se trávilo
v zaměstnání 8 hod denně
je dávno minulostí a dneš-
ním pracujícím zbývá vel-
mi málo času na odpočinek
nebo na údržbu svého oby-

dlí. Někteří dokonce využí-
vají domky ke chalupaření
a oddávají se pak nabídce
místního kraje jenž svádí
k turistice, návštěvám pa-
mátek, cyklistice, rybaření
či degustace vínka v míst-
ních sklípcích.

Společenský život
V objektu se nachází něko-
lik společných nebytových
prostor mimo jiné společen-
ská místnost s kapacitou 60
míst. Zde se konají společné
i soukromé oslavy, výstavy,
přednášky, soutěže, vše dle
nápadů místních obyvatel.
Často se i posedává u vínka
v altáncích nebo s kytarou
u ohniště.

Takto pestrá je první „ves-
nička pro seniory“ jménem
Formóza

Několik nových volných
domků!
Aktuálně je v nabídce něko-
lik nových volných domků
a to jak do pronájmu tak
do osobního vlastnictví.
Informace a prohlídky
na tel : 776 628 664

Více také na
www.vesnickaproseniory.cz
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Formóza-nadstandardníbydlení
seslužbamiazajištěnouúdržbou!
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Přibližně v třetině
města se kromě
zastupitelstev volí
také do Senátu.

„V komunálních volbách se
zapojuje značná část straní-
ků, a úspěch v nich je i proto
pro místní organizace mno-
hem důležitější než obsazení
senátního mandátu,“ vysvět-
luje důraz politiků na volby
do zastupitelstva politolog
z Masarykovy univerzity Lu-
bomír Kopeček. Jeho kolega
Michal Pink naznačuje, že se-
nátní post má mnohem větší
význam pro jednotlivce než
pro stranu. „Z mandátu sená-
tora plyne dlouhodobý jistý
příjem. Naopak komunální
volby jsou důležitější z hledis-
ka politického fungování sa-
motné strany, jejich struktur
a vnímání voličů,“ říká Pink.

Post ve volebním obvodu
číslo 60 obhajuje Miloš Jane-
ček a ČSSD. Úspěch obou se
však jistě opakovat nebude.
Janeček totiž řady sociálních
demokratů opustil a letos
kandiduje jako nestraník za
Republiku. „ČSSD se zakon-
zervovala do strany, která je
ovládána v regionech jen ně-
kolika lidmi, kteří rozhodují
o všem,“ komentoval svoje

rozhodnutí už dříve Janeček.
Podle politologů se jeho šan-
ce na znovuzvolení výrazně
snížily, nicméně zcela ho ode-
psat nelze. „Role stranické
příslušnosti je v současných
podmínkách docela důležitá.
To však neznamená, že se
nedá překročit,“ komentuje
to Pink. Lubomír Kopeček
pak připomíná rozdíl mezi
podporou a zázemím ČSSD
a politicky zcela marginální
formací. Přesto hádat, kdo
v tomto obvodu postoupí do
druhého kola, je těžké. „Roz-
díly mezi druhým a třetím
kandidátem v prvním kole

mohou být malé a jistou roli
může sehrát i osobnost kandi-
dáta,“ říká Kopeček.
Netradičně pojali podzim-

ní volby v Brně komunisté.
Za ty totiž na senátorský post
kandiduje Helena Sýkorová,
která zároveň vede komunis-
tickou kandidátku do voleb
komunálních. „Cílem této
strategie je nejspíš snaha
o zviditelnění komunistů při
volbách do zastupitelstva.
Těžko ale říct, jestli to nějak
bude působit,“ říká Kopeček.
„Obecně se sice souběžná
kandidatura nevyplácí, ale
u KSČM, strany s jasně omeze-

ným elektorátem, to nemusí
platit,“ říká Pink .
Oba politologové se pak

shodují, že volební účast
v prvním kole senátních vo-
leb by se díky souběžnému
hlasování o budoucích brněn-
ských zastupitelíchmohla po-
hybovat kolem čtyřiceti pro-
cent. Těžit by z toho podle
nich mohly především poli-
tické subjekty, které se těší
všeobecně silné podpoře,
tedy ČSSD a ANO.

RADEK
BABIČKA
dopisy@metro.cz

Volební účast byla naposledy velmi nízká. K volbám do Senátu přišlo v Brně necelých 15 procent voličů. MAFRA

Kdo a kde kandiduje

Do Senátu se bude volit
v těchto městských částech:

● Žabovřesky, Jundrov, Ko-
mín, Královo Pole, Řečkovi-
ce, Medlánky, Ivanovice,
Jehnice, Ořešín, Útěchov
a Brno-sever

Kdo kandiduje:

● Jan Bobrovský (ODS)
– basketbalový trenér

● Karel Doležal (ČSSD)
– ředitel Úrazové nemocnice
Brno

● Miloš Janeček (Republika)
– senátor, lékař

● Michal Marek
(TOP 09/STAN) – vědec

● Zdeněk Papoušek
(KDU-ČSL) – sociolog a peda-
gog, ředitel Fondu ohrože-
ných dětí v Brně

● Miloslava Pošvářová (SZ)
– expert na dopravní stavby

● Karel Schmeidler (ANO)
– architekt

● Helena Sýkorová (KSČM)
– zastupitelka Brna

● Jiří Šoltys (Občané ČR)
– legislativní poradce

Ekologická likvidace vozidel
Kompletní autovrak vykoupíme za 1000–3 000 Kč
Odvoz autovraku ZDARMA
Vystavení dokladu o ekologické likvidaci ZDARMA
Výkup veškerých druhů automobilů včetně nákladních
a bouraných vozidel až za 20 000 Kč
Prodej použitých autodílů a pneumatik za nízké ceny

Sběr druhotných surovin
Vykupujeme železo, měď, mosaz, hliník, nerez, olovo,
elektromotory, elektrokabely, časopisy, noviny, letáky,
kartony, autobaterie aj. Aktuální ceny najdete na
našich webových stránkách.

inzerce

Volejte: 730 186 797

Pracoviště Brno,
NovéMěsto naMoravě a Zlín

na poziciuklízeč/ka naHPP.

OLMAN SERVICE s. r. o.
přijme

pracovníky - osoby
se zdravotním postižením

Politologové favorizují
ANO a sociální demokraty

Tradiční hlas
nedávno zesnulé
Jarmily Černocké
už za pár měsíců
zmizí z prostředků
MHD. Nahradí ho
hlas vítěze veřejné
soutěže.
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Politologové favorizují
ANO a sociální demokraty

Tradiční hlas
nedávno zesnulé
Jarmily Černocké
už za pár měsíců
zmizí z prostředků
MHD. Nahradí ho
hlas vítěze veřejné
soutěže.

Nahrát nová hlášení nebylo
okamžitě nutné, protože v da-
tabázi Dopravního podniku
města Brno je více než dva ti-
síce slov, která prozatím po-
třebám dopravního podniku
stačí. „Několikrát do roka je
však nutné nějaké slovo či
větu do databáze přidat,
a proto je důležité, aby byl
nový hlasatel k dispozici,“ vy-
světluje mluvčí společnosti
Linda Hailichová.
Pojem „veřejná soutěž“ je

tentokrát více než na místě.

Nejenže se do výběrového ří-
zení může přihlásit kdokoliv,
ale o vítězi pak rozhodne kro-
mě názoru odborníků i hlaso-
vání veřejnosti. Výběr nové-
ho hlasatele proběhne ve
třech kolech. Pro účast v tom
prvním stačí do konce října
poslat dopravnímu podniku
nabídku s nahrávkou několi-
ka konkrétních vět. Podle
této nahrávky pak komise
rozhodne o pětadvacítce po-
stupujících. Poté přijde na
řadu veřejnost, která hlasová-
ním na Facebooku rozhodne
o pěti postupujících. „Nahráv-
ky nebudou označeny jmé-
nem uchazeče, ale pouze čís-
ly. Fanoušci stránky svýmhla-
sováním určí pět uchazečů,
kteří postoupí do finálního
kola. V něm pak konečného
vítěze určí opět komise do-
pravního podniku,“ popisuje
mluvčí. Do komise by podle
ní mohli usednout i někteří
odborníci z JAMU.

„Z výběrového řízení vyjde

jeden hlavní vítěz, ale možná
nás při posuzování zaujmou
i jiné hlasy, které třeba využi-
jemena různá speciální hláše-
ní. Při ohlašování výluky v uli-

ci Milady Horákové se nám
použití jiného hlasu velmi
osvědčilo – cestující ho více
vnímají,“ vysvětluje generál-
ní ředitel brněnského doprav-

ního podniku Miloš Havrá-
nek. O vítězi by mělo být roz-
hodnuto na začátku příštího
roku, poté se začne s nahrává-
ním.

RADEK
BABIČKA
dopisy@metro.cz

Cestující provází hlas Jarmily Černocké. MAFRA

Hlášení

Uchazeči musí namluvit
i takováto hlášení:

● Vyzýváme cestující se psem
bez náhubku, aby vystoupili.
Jde o bezpečnost ostatních.
Opakuji, vyzýváme cestující
se psem bez náhubku, aby
vystoupili. Děkujeme za po-
chopení.

● Zkontrolujte si prosím, jestli
máte platný jízdní doklad.

● Příští zastávka Electroworld.

● Další na www.dpmb.cz

1. 10. – 20. 12. 2014

PŘEZUTÍ PNEUZDARMA!
pneumatika Goodyear
175/65 R14 82T za 1 399 Kč

Přezutí zahrnuje práci a drobný materiál (ventilky, závaží) kromě případných nákladů spojených s nutností
použití čidla pro systém kontroly tlaku v pneumatikách (SSPP). Nabídka přezutí pneumatik zdarma platí
při koupi sady 4 ks pneumatik Goodyear nebo Dunlop. O kompletní nabídce a přesných cenách se prosím
informujte u participujících partnerů Renault. Použité obrázky jsou pouze ilustrativní. Tisková chyba vyhra-
zena. Uvedená cena je za 1 kus pneumatiky včetně DPH. Více na www.servis5plus.cz.

Auto Pokorný, s.r.o., koncesionář Renault a Dacia
Okružní 25a, 638 00 Brno, tel.: 532 194 018, 023,
e-mail: info@renaultbrno.cz, www.renaultbrno.cz

inzerce

Příští zastávka… Dopravní
podnik hledá nový hlas



Obec Bükfürdő v západ-
ní části země, která se
rozprostírá na březích
říčky Répce, v blízkosti
rakouských hranic, pro-
slavily nedaleké termální
lázně, které jsou navště-
vovány už skoro 40 let.
Kolem termálního prame-
ne vyrostly hotely, penzi-
ony, léčebno-regenerační
objekty, restaurace a hos-
půdky. Kryté lázně a kou-
paliště s léčivou termální
a pitnou vodou se rozpro-
stírají na 13 ha a jeho vodní
plocha je více než 5 000 m².
Komplex s 27 bazény oče-

ProžijteVánoce
jinak…
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kává návštěvníky po celý
rok, aby zde léčili a zrege-
nerovali své tělo.
Klidné venkovské prostře-
dí je balzámem pro duši
a zárukou příjemného od-
počinku. Návštěvníkům,
kteří holdují golfu, dopo-
ručujeme jedno z nejkva-
litnějších golfových hřišť
v Maďarsku (9 a 18 jamek).
Mezi hlavní pozoruhod-
nosti okolí patří zámek
Szapáry a za návštěvu
stojí blízký Kőszeg, jedno
z nejhezčích historických
městeček Maďarska nebo
Szombathely, místo obý-

vané od dob Římanů, kde
se nachází mnoho archi-
tektonických památek,
včetně zajímavé, hodně
navštěvované svatyně bo-
hyně Isis.
Nová relaxační budova
nabízí příležitost k odpo-
činku až 500 zákazníkům,
kteří mají k dispozici
zdarma lehátka, hračky,
pohovky a místnost pro
maminky s dětmi. Odděle-
né pohovky a galerie v prv-
ním poschodí přispívají
k pocitu soukromí, klidné-
mu zotavení a pohodlné-
mu odpočinku. Odpočin-
ková budova dobře zapadá
do okolí, „ztracená“ zeleň
byla nahrazena vnitřními
zahradami a zelenou stře-
chou tak, aby hosté dych-
tící po odpočinku cítili

trvalou vazbu na venkovní
prostory a prostředí.

V Rekreačním parku se
nachází kryté zážitkové
koupele. Pro každého ná-
vštěvníka parku je k dis-

pozici šatní skříňka. Re-
kreační park - zážitkové
koupele lze navštívit se
zvláštní vstupenkou. Par-
kování u léčebných lázní
je zdarma.

Léčivá voda má mimo-
řádně vysoký obsah žele-
za, je to charakteristická
zemito-vápenitá voda
s konstantním podílem
vápníku, hořčíku a hydro-
genuhličitanů.
Indikace:
pohybové ústrojí, gyneko-
logické poruchy, revma-
tizmus, klouby a páteř,
rehabilitace po úrazu,
deformita, lumbágo, ža-
ludeční a žlučníkové cho-
roby, kardiovaskulárních
potíže, při Bechtěrevově
nemoci.

ZDRAVÍ
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CKHungariatour s.r.o.
Solniční 631/13, 602 00 Brno,

Tel.: 542 217 671, Fax: 542 210 629, 603 485 226,
brno@hungariatour.cz,www.hungariatour.cz

5.990,- os. ve 2lůžk. pokoji

5x ubytování s polopenzí formou bufetu, neomez. vstup
do term. areálu, (25. 12. 2014 – celý term. areál uzavřen),

zapůjčení županu, doprava, delegát.

Katalogy zašleme zdarma

21. 12. – 26. 12. 2014
(trasa B, D, E)

VÁNOCE
BÜKFÜRDÖ
Hotel Répce***

VÁNOCE
BÜKFÜRDÖ
Hotel Répce***

* Více informací o doplatcích Vám rádi sdělíme v našich lékárnách.

www.chytralekarna.eu

U nás se mají
klienti dobře.

Platí jen
polovinu
doplatku.

Brno

Vyškov
Tišnov

Slovákova 11 Tel.: 734 754 805

Česká 6 Tel.: 730 510 593

Kobližná 2 Tel.: 734 754 806

Panská 20 Tel.: 734 754 812

Orlí 34 Tel.: 734 754 811

Nádražní 1 Tel.: 734 754 810

Komenského nám. 123
Tel.: 730 510 584

Kde nás najdete:



Jsme rodinná irma a specializujeme se na výrobu vlastních pr-
votřídních likérů a sirupů s ovocnou příchutí vyráběných výhradně
z přírodních surovin, bez použití umělých sladidel či přírodních ná-
hražek.Svým výrobním programem usilujeme o důstojné navázaní
na dávno zapomenuté receptury naších předku, které přizpůsobu-
jeme požadavkům a chuti dnešního konzumenta. Jsme hrdí na naše
ocenění Královské Pálenice a Likérky Velkého Lašska.

Používáme
tradiční tech-
nologii výro-
by a zásadně
jen s přírod-
ními barvivy,
zaručujeme
kvalitu a tr-
v a n l i v o s t

výrobků a to bez konzervačních
látek. Díky tomuto složení jsou
vhodné pro použití v domácnos-
ti, např. sodastream a dodává-
me zejména do gastroprovozu,
jako jsou hlavně školní jídelny
a školky, dále pak tábory, závodní
a veřejné jídelny,nemocnice, re-
kreační a sportovní střediska a re-
staurace či hotely, ale také i pro
cukrářské výrobky.

Vybrat si můžete z více než 22
druhů sirupů

Bylinné sirupy
Základem bylinných sirupů

jsou maceráty s bylinek. Bylinné
sirupe nabízíme v těchto varian-
tách:

• Borůvka - rakytník
• Mateřídouška
• Zázvor
• Ibišek (karkade)
• Lahodný bylinný likér slad-

ko-hořké chuti, jehož základ
a výjimečnost tvoří ovocný
destilát a jedinečná skladba
bylin. Tento nápoj je určen
jak k přímé konzumaci, tak je
velice vhodný do míchaných

Bylinné sirupy do každé rodiny.
nápojů, jako např. Beskydské
Mojito.

• Tradice tohoto bylinného li-
kéru se datuje od roku 1856,
kdy stejnojmenný likér začal
vyrábět frýdecko-místecký ob-
chodník a likérník Hermann
LÖW.

• Firma Löwvyrábějící veškeré li-
hoviny rosolky a likéry patřila
k největším v Rakousko-Uher-
sku pak i v první republice.
Likér Lysá Hora, pojmenovaný
po největším vrcholu beskyd-
ského pohoří získal největší
cenu Grand Prix na světové vý-
stavě v Paříži v r. 1900 a velkou
zlatou státní cenu ve Vídni r.
1904.

Beskydské angreštové, malino-
vé a borůvkové likéry jsou spe-
ciální – ovoce v 20% alkoholu,
přislazeno přírodním cukrem.
Vhodné k přímé konzumaci, ale
také na koktejly, do horkých ná-
pojů, na poháry.

| Z DRAV Í |komerční příloha středa 8. října 2014 9



www.metro.cz BRNO středa 8. října 2014 10

Inscenaci Jak chut-
ná moc či dramati-
zaci příběhu vily
Tugendhat Skleně-
ný pokoj. Nejen to
uvidí lidé v brněn-
ských divadlech.

Národní divadlo v Brně jen
před pár dny uvedlo premié-
ru hry Jak chutnámoc namo-
tivy románu slovenského au-
tora Ladislava Mňačka. Už za
dva dny má premiéru balet
Louskáček Petra Iljiče Čaj-
skovského. V listopadu pak
uvede Janáčkovu operu podle
hry Karla Čapka Věc Makro-
pulos.

Pro Městské divadlo Brno
je tato sezona výjimečná –
v sobotu slavilo desetileté vý-
ročí existence Hudební scé-
ny. V červnu 2015 navíc diva-
dlo slaví 70 let existence. „Ve
světové premiéře uvedeme

například dramatizaci příbě-
hu brněnské vily Tugendhat
Skleněný pokoj,“ láká na jed-
nu z her letošní sezony mluv-
čí divadla Lenka Pazourková.
V Huse na provázku se v lis-

topadu odehraje obnovená

premiéra legendární Babič-
ky, tentokrát pod názvem Ba-
bička: Šťastná to žena! v režii
Ivo Krobota a s Jiřím Pechou
v titulní roli.
Divadlo Bolka Polívky zase

v listopadu připravuje festi-
val klaunerie a nekompromis-
ního humoru nazvaný Přes
čáru.
HaDivadlo představí cel-

kem pět velkých premiér.
Nejočekávanější událostí na
podzim bude uvedení drama-
tizace úspěšného románu Ka-
teřiny Tučkové Vyhnání Ger-
ty Schnirch. Světová premié-
ra této inscenace se uskuteč-
ní 28. října.

Vydává MAFRA, a. s., se sídlem Praha 5, Karla Engliše 519/11, PSČ: 150 00, IČ: 45313351. Tel.: 225 065 111. E-mail: dopisy@metro.cz; web: www.metro.cz.
Redakce: Jan David, pověřen řízením redakce; zástupce: Petr Holeček. Tištěný náklad ověřuje ABC ČR, člen IF ABC.
Obchodní oddělení, e-mail: sales@metro.cz, inzerce@metro.cz, Brno, tel.: 516 202 521. Tisk: mafraprint – Praha a Olomouc • Evidenční číslo MK ČR E 16400, ISSN 1211 - 7811.
Distribuci zajišťuje Česká pošta, s. p. Vychází denně v pracovních dnech. ©MAFRA, a. s., 2014 nebo uvedení dodavatelé obsahu. Jakékoli užití a šíření částí nebo celku obsahu deníkuMETRO
(včetně jejich překladu) bez písemného svolení vydavatele je zakázáno. Vydavatelství MAFRA, a. s., je součástí koncernu AGROFERT ovládaného Ing. Andrejem Babišem.

EVA
LALKOVIČOVÁ
dopisy@metro.cz

Národní divadlo nyní láká na hru Jak chutná moc. ČTK

To, že je o originální módu
v Brně zájem, potvrzuje již 11.
ročník Factory FashionMarke-
tu, módní akce, která staví na
nápaditosti prodávaných vý-
robků. V sobotu a v neděli tam
najdete různé doplňky, kabel-
ky či oblečení pro dámy
a pány, všechno originální
kousky. „Prodejce vybíráme
podle kvality a zároveň tak,
aby na trhu byla pestrá nabíd-
ka. Letos máme zajímavé no-
váčky, kteří se v Brně předsta-
ví poprvé,“ říká pořadatelka
akce Kateřina Hanko Pleticho-
vá a vyjmenovává je. „Bubibu-
bi Ties se soustředí na krava-
ty, kapesníčky do saka a ozdo-
by do pánských klop. Vintage
obchod Zlatá padesátá nabízí
ženské šaty ve stylu padesá-
tých let. Studio up vyrábímini-
malistické šperky z eloxované-
ho hliníku a No Pink No Blue
předvedou originální ekologic-
koumódu pro děti.“ LAL

obleky již od 990kč
sezónní výprodej

slevy až do40%na vybrané zboží

akce do vyprodání zásob. sleva platí s vystřiženým inzerátem. slevy nelze sčítat.

ROYAL PROSTěJOV,
BRNO, velký špalíček, mečová 2

Otevírací doba:
po - so:
ne:
09:00 - 21:00
10:00 - 20:00

TEL.: 739 042 552
EMAIL: BRNO125@PROSTEJOVCZ.CZ

PROSTĚJOV FASHION,
BRNO, masarykova 430/25

Otevírací doba:
po - pá:
so:
10:00 - 18:00
10:00 - 14:00

TEL.: 603 220 588
EMAIL: BRNO121@PROSTEJOVCZ.CZ

WWW.PROSTEJOVCZ.CZ

Vyrobeno

ve Švýcarsku
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Jediný v ČR se zesílenou dávkou čistého
kolagenu UCI® a UCII® a vitaminem C

Špičkový kolagen

vazy a šlachy
pro Vaše klouby,

Od 379 Kč
60 cps.

Kúra na 2 měsíce

„Mám radost ze svých 99% spokojených zákazníků!“

Žádejte v lékárně
*99% pozitivních odpovědí
Zdroj: Cemio Switzerland:
Spotřebitelská studie Kamzík, červenec 2014.

Vitamin C je důležitý pro správnou tvorbu
kolagenu v kloubních chrupavkách.

100 20 30 40 50 %

Pomáhá zachovat
výkonnost při sportu

Mám pocit dobré kvality života

Pomáhá mi zachovat výkonnost
při každodenních aktivitách

Mám pocit dobré kondice svých kloubů

99 %* uživatelů potvrdilo
spokojenost s přípravkem CemioKamzík®

inzerce

Divadla zahájila sezonu
plnou premiér a novinek

Móda.
Za originály
do Vlněny
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VOLBY JSOU ZA ROHEM.
Brněnský automo-
todrom se tuto ne-
děli pokusí překo-
nat loňský rekord.

V roce 2013 se na dráze sešlo
2988motocyklů. Letos organi-
zátoři lákají motorkáře na
lepší svezení. Zatímco loni ko-
lona projela okruh dvakrát,
letos jej obkrouží jen jednou,
zato ale podle organizátorů
ve vyšším tempu. „Vzhledem
k počtu motorek, které se zú-
častnily pokusu o rekord
loni, jsme přistoupili k úpra-

vě systému nájezdu na
dráhu. Díky tomu eliminuje-
me otravné popojíždění mo-
torek v koloně, které strojům
vůbec nesvědčí. Motorkáři se
tedy už nemusí bát, že bymo-
torku uvařili nebo si zničili
spojku,“ říká mluvčí okruhu
Jiří Smetana. Kolonu po drá-
ze povedou známí jezdci,
konkrétně testovací jezdec
Pepa „Sršeň“ Šiler a Kamil Ho-
lán, vítěz legendárního závo-
du Tourist Trophy na ostrově
Man.
Každý motorkář dostane

při průjezdu branou automo-
todromu unikátní památeční
samolepku, díky čemuž pak

pořadatelé zjistí počet účast-
níků. „Akce je vhodná pro
všechny typy motocyklů – od
skútrů, přes mopedy a histo-
rické stroje, až po závodní
motocykly bez registrační
značky. Důležitý je však dob-
rý technický stav stroje,“ říká
Smetana. RADEK BABIČKA

Už popětapadesáté příští tý-
den zamíří do Brna filmové
„kraťasy“. Od 15. do 18. října
se totiž v moravské metropo-
li koná festival krátkých fil-
mů Brněnská šestnáctka.
Hlavní program míří do kina
Art, ten doprovodný pak i do
Moravské galerie a do Sálu
Břetislava Bakaly.

„Letošní ročník bude vype-
čený. Kromě rarit v podobě
australského muzikálu nebo
dánské animované erotické
pohádky se námpoprvé před-
staví i zástupci indonéské
nebo jihoafrické kinemato-
grafie. Tradičně představují
velmi silnou a kvalitní složku
filmy z Německa, Španělska

a také z Mexika,“ říká k sou-
těžní přehlídce ředitel festiva-
lu Miroslav Maixner.
Na festival se letos přihlási-

lo přes šest set filmů z celého
světa, do soutěže jich však
prošel jen zlomek.
Role předsedy mezinárod-

ní poroty se ujme věhlasný
britský kritik a donedávna

i prezident organizace Euro-
pa Cinemas Ian Christie.
Mimosoutěžní část festiva-

lu nabídne exkluzivní projek-
ce raritních archivních filmů
zpracovávajících Slovenské
národní povstání na 35mm
filmových pásech či archivní
amatérské snímky z třicá-
tých let na 8mm a 16mm fil-

mech. Jedním z hlavních láka-
del by měl být také desetidíl-
ný seriál režiséra Radima
Špačka Dámi/Nedámi. Každý
díl českého sitcomu trvá při-
bližně tři minuty.
Dětským filmovým fanouš-

kům pak pořadatelé festivalu
přichystali hlavně filmové
workshopy. BAB

Brněnská šestnáctka. Nabízí i erotickou pohádku
Pocta zesnulémuMarcu Simoncellimu AUTOMOTODROMBRNO.CZ

15.10. 2014 Zahajujeme prodej
ovocných stromků a bobulovin

na Šlechtitelské stanici Želešice u Brna
jabloně, hrušně, meruňky, broskvoně, třešně

višně, slivoně, ořešák, rybíz, angrešt,
maliník, mišpule, jeřáb

Tel: 547 242 487 nebo 739 570 463, Ing. Procházka
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Plodiny pro zelené hnojení - hořčice, svazenka, jílek j.
Osiva pícnin - vojtěška, jetel luční/plazivý
Travní směsi - pro okrasné i zemědělské využití

Informace o širší nabídce na www.agrogen.cz
nebo tel: 547 227 510, 511, 515, fax:547 227 514

www.agrogen.cz/inpage/agrogen/

AGROGEN, spol. s r.o., Zahradní 1a, 664 41 Troubsko

e-shop:

Šlechtitelská stanice Želešice, zelesice@agrogen.cz
GPS: 49.1155244°N, 16.5828167°E

inzerce

Přijedou tři tisíce motorkářů?
Pokus o rekord

Motoshow se koná třetím
rokem jako vzpomínka na
tragicky zesnulého závodníka
Marca Simoncelliho.

● Účast na akci je zdarma.
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Ing. Petra Vítková
obchod a sport

Ing. Ondřej Šťastník
finance

Ing. Jakub Kožnárek
odpadové hospodářství

Luděk SAVANA Urbánek
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Libor Zabloudil
sport a cestovní ruch
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 Změnami v řízení města ušetříme každý rok miliardu korun.

 Zeptali jsme se vás, Brňáků, kam byste ji chtěli investovat.

 Plníme vaše přání!

 Část peněz investujeme do projektu „ČISTÉ BRNO“.

 Z něho zaplatíme i svoz odpadu.

 Brňáci, už nebudete muset platit poplatek za popelnice!

 Čtyřčlenná rodina ušetří 2 680 Kč každý rok.

„A CO BRNO?“ oldies party
Čtvrtek 9. 10. 2014, 2000 hod., MERSEY MUSIC CLUB

Vstup a welcome drink ZDARMA

(heslo: A CO BRNO?)

„A CO BRNO?“ oldies party
Čtvrtek 9. 10. 2014, 2000 hod., MERSEY MUSIC CLUB

Vstup a welcome drink ZDARMA

(heslo: A CO BRNO?)


